

■ Simplified Safety Sheet / Vereinfachtes Sicherheitsblatt

Product / Produkt: Pet Water Fountain PLWF115 – with built-in Li-ion Battery ICR18650 (3.6V, 5.2Ah, 18.72Wh)

■ General Safety

The product contains a rechargeable lithium-ion battery. Safe under normal use. Do not open, crush, burn, or short-circuit the battery.

■ Allgemeine Sicherheit

Das Produkt enthält eine wiederaufladbare Lithium-Ionen-Batterie. Sicher bei normalem Gebrauch. Batterie nicht öffnen, zerdrücken, verbrennen oder kurzschließen.

■ Fire & Heat

Keep away from fire, direct sunlight, and extreme heat. In case of fire: use water or foam extinguisher, keep distance, call emergency services.

■ Brand & Hitze

Von Feuer, direkter Sonneneinstrahlung und extremer Hitze fernhalten. Im Brandfall: Wasser- oder Schaumlöcher verwenden, Abstand halten und Feuerwehr rufen.

■■■■ First Aid

Skin: wash with plenty of water. Eyes: rinse 15 minutes with water, seek doctor. Inhalation: fresh air, consult doctor if symptoms. Swallowing: seek immediate medical help, do not vomit.

■■■■ Erste Hilfe

Haut: Mit viel Wasser abwaschen. Augen: 15 Minuten mit Wasser spülen, Arzt aufsuchen. Einatmen: Frische Luft, Arzt konsultieren falls Symptome auftreten. Verschlucken: Sofort ärztliche Hilfe, kein Erbrechen auslösen.

■■ Storage & Disposal

Store cool and dry. Keep away from children and pets. Do not dispose in household trash – recycle at official collection points.

■■ Lagerung & Entsorgung

Kühl und trocken lagern. Außer Reichweite von Kindern und Haustieren aufbewahren. Nicht im Hausmüll entsorgen – nur über offizielle Sammelstellen recyceln.

■ Transport

Battery tested to UN38.3, safe to ship if properly packaged.

■ Transport

Batterie nach UN38.3 getestet, sicher zu transportieren, wenn korrekt verpackt.
